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Contemporary scholars place the rural-urban divide at the center of individual identity
in China. This interdisciplinary collection traces the development and distinctions
between urban and rural life and the effect on the Chinese sense of identity from the
16th century to the present day. It provides a daunting example of the influence that
political ideology may exert on an individual's sense of place.
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评论

科大卫的序很不错。

-----------------------------
#REGIONALISM# 从文化认同角度回应城乡分野之争，这本论文集的视角还蛮多样的

-----------------------------
就是这本书里
有《韦伯有所不知》，，挺好的书，历史的角度比当代研究城乡区分的强多了。另，
感觉Faure 编的书似乎比他自己写的专著更强些。

-----------------------------
似乎要突破Skinner完全用经济角度来看城镇的模式，也否定了用西方的城镇概念来看
中国的“城”和“乡”，在前言中科大卫就指出明清并不存在rural-urban distinctions.
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